
 

Skolebestyrelsesmøde onsdag den 12. september 2019 

Kl. 17:00-19:00 

Mødelokale 1 på Højmarkskolen 
 

Fraværende: Claus, Rikke, Jan, Brian og elevrådet (er endnu ikke konstitueret) 

 

Jf. Årshjul 
Fase 1 frit fra leveren 
 
 

 

 
 

 
 

 
 

 
 
SFO og forkortet skoledag 
 

 
 

 
Buddyordning 
 

 
Helle Lorentzen 

deltager. 

Læringsmiljø – hvor er 

vi nu i fase 1 og på 

skolen generelt. (LC 

møde med ny konsulent 

den 25/9) 

Læringsvejledere i 

skolen 

 

Flere 

aktiviteter/bemanding 

og kalender 

 

Er der etableret 

buddyordning i 0. 

årgang? 

 

 

Rundvisning og 

forklaring. Vi nåede 

også et smut i den nye 

tilbygning i special. 

 

Der er ikke ansat flere 

personaler, blot 

udnyttes timerne 

anderledes. Pt. ingen 

studerende. (der 

kommer ny studerende 

pr. 1 dec)  

½ times kortere 

skoledag over middag 

giver en god mulighed 

for flere aktiviteter. 

SFO har forskellige 

aktivitets tilbud hver 

dag. Laver lidt ture ud 

af huset og benytter 

specialcenterets bus. 

 

Der er endnu ikke 

iværksat en 

buddyordning fra 

skolens side. 

Forældreråd er 

etableret. 

Flot fremmøde til 

forældremøde og en 

oplevelse af en god 

30 

min 



snak. 

Meddelelser/orientering 
 
SB 
 

 
 

 
 

 
 

 
Ledelse 
 
 

 
 

 

 
 

 
 

 
 

 
Personale 
 
 
TR 
 

 
Elevråd 
 

 
 
Evaluering af SBs 
deltagelse i 

forældremøder 
HUSK: Skole og 

forældre holder møde i 
15+16 november 
tilmelding den 30/9. 
mm 
 
Status på almenskolen 
Specialcenteret 
PLC under udvikling 
Rygning/snus i 
overbygningen 
Opslag af 
skolelederstilling 
Påbud 2 godkendt  
MOT 
ABA-anlæg 
Beslutningsprotekol – 
hvad er det? 
Respons på årshjul 
mm 
 

 
 
Almen og 
specialafdelingen 
 
Nyt fra – nyvalgte 

medlemmer 

Dejligt at klasser var 

samlet, så alle fik 

samme information. 

Rart at se de nye 

forældre og godt at 

kunne fortælle om 

bestyrelsens arbejde. 

 

Forældrerepræsentanter 

fra bestyrelsen har 

desværre ikke mulighed 

for at deltage i 

skole/forældre mødet. 

 

Specialcenteret: 

Stella Hoof har fået nyt 

job og starter på deltid 

mandag d. 16/9 og har 

sidste arbejdsdag i 

centeret d. 30/9.  

Bjarne Gammelgaard er 

konstitueret leder i 

specialcenteret. 

 

Vi er opmærksomme på 

at der enkelte tilfælde 

af tyggetobaksbrugere 

på skolen. 

Det er ikke tilladt at 

bruge snus/tyggetobak 

på skolen og bliver 

påtalt og inddraget når 

det opdages. 

Hjemmene inddrages 

via dialog om 

problematikken. 

 

Information omkring 

20 

min 



påbud 

Information omkring 

MOT 

Information omkring 

ABA- anlæg og 

udskiftning af 

detektorer, som skiftes 

når de trænger. 

Kopimaskiner bliver 

langt om længe opsat. 

Info omkring 

beslutningsprotokol, 

referat underskrives 

ved næstkommende 

bestyrelsesmøde. 

Positiv modtagelse af 

årshjul i skolen. 

Personalet informerer 

om mobiludfordringer i 

skoletiden. 

 

 

Videre med det 

forbundne skoler 
Kan vi tage initiativ til 

noget? 

Se vedhæftede bilag 

Udsat til næste møde 15 

min 

Jf. årshjul 

Undervisningens 

organisering: 

 

Skoledagens længde i 

faserne 

USU 

Valgfag med eksamen 

Udsat til næste møde 15 

min 

Dialogmøde 10/10 i 

Bække 
Hvad skal vi 

forberede – 

dagsorden mangler 

dd. 

Der ligger endnu ikke 

en dagsorden.  

30 

min 

Punkter til næste SB 

 

 

 

 Videre med det forbundne 

skoler 

Jf. årshjul 

Undervisningens 

organisering 

budget 

 

5 

min 



 

 
Ref: Charlotte Braagaard 

Evt. Hvem deltager i 

ansættelse? 

Fra bestyrelsen deltager 

Jannick, Charlotte, 

Michael, Søren, Karsten 

og Marlene. 

 

Toiletmiljø forbedres og 

de rengøres nu 2 gange 

dagligt. LC spørger 

eleveråd ang. toilet 

 

 

5 

min 


